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Szanowny Panie Prezydencie !

W imieniu mieszkancdw Moclawka, a szczeg6lnie mieszkanc6w osiedla Zawi5le zwracam sig
do Pana Prezydenta z proSb4 o zamontowanie na ulicy Mostowej 2 prog6w zwalniaj4cych.
Przy ulicy Mostowej aktualnie majduje sig park linowy czgsto odwi edzany przez rodztny z dziedmi, natomiast
cz4sto zdarza sig. Ze kierowcy jad4c Q ulicq ro4prl"aj4 swoje samochody do niebezpiecznych prgdko$ci.
Niebawem zgodnie z obietnicami Pana Prezydenta r6wnie2 przy ulicy Mostowej ma powsta6 pumptnck,
co spowoduje wzmoienie ruchu pieszego. Majqc na uwadze bezpieczeistwo wszystkich uczestnik6w ruch proszQ
o pozytywne rozpatrzenie mojej proiby.
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